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Inspreektekst van de heer … tijdens de vergadering van de statencommissie RGW d.d. 26 

november 2018.  
 
‘Voorzitter, dank u, geachte Statenleden, 
ik ben … , melkveehouder en varkenshouder in Leersum.  
Ik heb ik 2007 de buurman erbij gekocht. In 2008 heb ik een plan ingediend. In 2013 zijn wij in 
gesprek gegaan met de provincie. In 2016 hebben wij met de provincie overleg gehad over twee 
bouwblokken die normaal gesproken anderhalve hectare mochten zijn, dus dat zou in totaal drie 
hectare zijn, maar de provincie wilde graag dat ik alles op één bouwblok van tweeëneenhalve 
hectare zou maken. Dat vond ik eigenlijk al erg jammer, want ik raak een halve hectare kwijt. In 1990 
hadden wij ook een bouwblok erbij gekocht. Dat hebben ze ook van ons afgepakt en dat was 6.700 
meter. Dus we zijn ruim een hectare kwijt.  
Maar wij willen graag verder met ons bedrijf, wij willen vooruit met dierenwelzijn en daarom willen 
wij bouwen. Dus wij hebben besloten toe te geven aan één bouwblok van tweeëneenhalve hectare. 
De provincie zegt: je moet je plannen indienen vóór december 2016. Dat hebben wij keurig gedaan. 
Ons plan is: varkens een beetje ruilen, zeugen ruilen voor vleesvarkens, vleesvarkens die wij nu 
hebben van 0,8m2 naar 1m2 zodat ze 25% meer hokruimte krijgen, nieuwere schuren, beter voor 
dierenwelzijn, betere ventilatie, meer licht, meer speeltjes. Ook voor de rundveehouderij willen wij 
grotere strohokken rondom het afkalven, als de kalveren geboren worden willen wij ook 
groepshuisvestingshokken bouwen. Daar hebben wij gewoon bouwblok voor nodig. 
 
Nu zijn wij verder in het traject en de provincie staat nog steeds achter ons, voor die tweeëneenhalve 
hectare. Alleen de nieuwe PRS-PRV zegt: één bedrijf, anderhalve hectare. Dus wat mogen wij nu?’ 
 


